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21. července 2022

Dochází nám čas. Kruh finančního šílenství v naší zemi
se definitivně uzavřel.

nespokojeny.cz/dochazi-nam-cas-kruh-financniho-silenstvi-v-nasi-zemi-se-definitivne-uzavrel

21.7.2022

Česká republika na prvním místě.

Logický předpoklad každé vlády, která se

jako pokorný služebník stará o zájmy svých

občanů. S nástupem fialové koalice se

posunuly hranice mezi ideální představou a

realitou zase o značně velký kus dál. Už

jsme tady měli službu svým zájmům a ve

prospěch daných spřízněných, ale poprvé v

novodobé historii v takovém rozsahu

zažíváme službu jinému státu a

absurdně nekritické vazalství v rámci

Evropské unie.

Možná nejvýraznějším projevem politiky, která jde proti proti zájmům vlastní země, jsou

nesmyslné sankce a s nimi spojená uměle vyvolaná energetická krize doprovázená

raketovým růstem inflace. Jaké následky to bude mít pro občany a firmy ČR,

když s tím rychle něco neuděláme?

Dochází nám čas, přátelé. Česká republika na prvním místě!

Včera jsem opět hovořil s experty na energetickou oblast a shodli jsme se, že pokud

nedokážeme společně dotlačit tuto vládu k demisi v průběhu září či října, tak začnou

krachovat desítky firem a dojde ke způsobení obrovských a nevratných škod. Uvádí na

svém fb profilu právník Jindřich Rajchl, a pokračuje:

My budeme samozřejmě připraveni sloužit občanům této země v jakékoliv ekonomické

situaci a neutečeme z boje za žádných okolností, nicméně je třeba si jasně říct, že čím déle

nás bude tato vláda ničit, tím bolestivější bude návrat zpět k důstojnému životu, a to

zejména pro střední a nižší třídu.

Už nyní se celá řada lidí nachází v naprosto zoufalé situaci. V sobotu mi do rádia Xaver

volala žena na mateřské dovolené s tím, že jí zvedli od 1.9. zálohy na plyn na 6.500 Kč,

přičemž od státu dostává mateřskou ve výši 9.000 Kč.

A pod touto neschopnou vládou bude jen hůř a hůř.

Proto jsem připraven dodržet své slovo a naslouchat vašemu apelu na co možná nejširší

spojení všech lidí, kteří to s touto zemí myslí dobře a kteří vyvíjí intenzivní a seriózní

snahu změnit současný negativní běh událostí v naší zemi. Z tohoto důvodu plně
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podpořím demonstraci pořádanou občanskými aktivisty Ladislavem Vrábelem a Jirkou

Havlem, jež se bude konat 3.9.2022 na Václavském náměstí v Praze. Oba kluky osobně

znám a vím, že vše, co dělají, dělají upřímně, nezištně a s čistým srdcem.

Jsem toho názoru, že září bude skutečně klíčovým měsícem, a proto bude nezbytné

uspořádat více podobných akcí, abychom vytvořili co nejintenzivnější tlak na naši vládu.

Je na čase spojit naše síly. Už není čas se rozdělovat na politickou a apolitickou část –

potřebujeme jak lidi v ulicích, tak své reprezentanty v senátu. Už není čas hrát si na

pravici či levici. Už není čas vést spory, zda je lepší řešení v rámci současného systému

parlamentní demokracie nebo mimo něj.

Prostě musíme na ten Václavák všichni, kdo to s budoucností této země myslíme

dobře. Pokud se povede tato první akce, pak nás bude na každé další víc a víc a na konci

měsíce už budeme tak silní, že nás nebudou schopni umlčet.

Je mi jasné, že v současné ekonomické situaci není pro mimopražské občany vůbec

jednoduché finančně ustát několik cest do Prahy během jednoho měsíce, ovšem pokud to

myslíme s dosažením změny vážně, tak jiná cesta prostě neexistuje.

Snažně vás proto všechny žádám – přijeďte nás 3.9. podpořit. Čím více nás tam bude, tím

větší máme šanci na to, že společně oné nezbytné změny dosáhneme. Následovat budou v

rychlém sledu další akce (termíny včas oznámíme), na něž už, jak pevně věřím, dorazí i

ona dosud spící většina, abychom tak na konci září vytvořili soustředěný masivní tlak, jenž

už tato vláda nebude schopna ignorovat.
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Počet lidí, kteří na tyto akce dorazí, určí sílu našeho hlasu.

My jsme připraveni za vás bojovat bez ohledu na všechny negativní následky, které to pro

nás může mít. Jste to ale jen vy, kdo nám může zaručit v tomto boji úspěch.

 
Mnoho stovek a možná i tisíců z vás psalo, ať se spojíme (Láďa s Jirkou opravdu zvou

politické i apolitické osobnosti napříč celým českým společenským spektrem) a zavelíme a

že vy nás v tom nenecháte. Tak teď nastal ten čas.

Pojďme do toho dát společně v září všechno.

Pro naši budoucnost, pro naše děti, pro naši zemi.

Jsem naprosto přesvědčen, že ten, kdo na tyto akce nedorazí, bude už v listopadu hořce

litovat, že tak neučinil.

My jsme připraveni vám ukázat cestu a kráčet ve vašem čele – ale bez vás po té cestě

půjdeme sami a nikdy nedosáhneme vytouženého cíle.

My vás v tom nenecháme – a já snažně doufám, že ani vy nás ne.

Záleží na nás všech. Na každém z nás.

Pojďme společně zaplnit Václavák až dolů po Můstek a vykřičet přes celé Čechy, Moravu a

Slezsko, že tohle je naše země a že jsme si ji přišli vzít zpět!

My jsme připraveni za ni bojovat. Jdete do toho s námi?

Kruh finančního šílenství v naší zemi se definitivně uzavřel.

Včera bylo oznámeno, že stát půjčí ČEZu 74 miliard na navýšení jistiny na nákup elektřiny

na lipské burze.

Abychom si to tedy shrnuli:

ČEZ vyrobí jednu kWh elektřiny cca za 45 haléřů v atomových elektrárnách a za 25 v

elektrárnách uhelných

běžný český spotřebitel zaplatí koncovou cenu kolem 12 Kč/kWh

část z této částky putuje na úhradu emisních povolenek (většinu jich vlastní

americké a německé penzijní fondy)

největší část však díky prodeji na lipské burze zkasíruje ČEZ. Potažmo pak jeho

akcionáři v rámci vyplacených dividend. Zhruba 70% akcií vlastní stát, 30%

minoritní akcionáři převážně z USA a z Polska

celková dividenda za minulý rok bude činit 25,8 miliardy Kč. Stát tedy dostane

přibližně 18 miliard

ač ministerstvo financí populisticky oznámilo, že použije tyto peníze na pomoc

občanům postiženým vysokými cenami energií, tak dnes rozhodlo, že půjčí ČEZu 74

miliard na navýšení jistiny na lipské burze.
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Tedy přeloženo do srozumitelné češtiny – to, co stát z ČEZu dostal zhruba za poslední 4

roky mu nyní pošle zpátky, aby ČEZ mohl navýšit svou jistinu na lipské burze na nákup

elektřiny, kterou sám u nás vyrábí!!!

Naopak minoritní akcionáře a majitele emisních povolenek nebude tato operace stát ani

korunu.

Pouze pro úplnost dodávám, že drtivá většina té elektřiny se vyrobí v elektrárnách, které

byly postaveny za naše společné peníze, přičemž minoritní akcionáři ani americké a

německé penzijní fondy se na jejich stavbě nijak nepodíleli.

Suma sumárum – postavili jsme si za svoje naše vlastní elektrárny, v nichž vyrábíme

elektřinu. A vše, co jsme za ni za poslední 4 roky zaplatili, shrábli minoritní akcionáři z

USA a z Polska, americké a německé penzijní fondy a lipská burza.

Tímhle způsobem může s vlastní klíčovou komoditou zacházet pouze šílenec nebo

zkorumpovaný zaprodanec. Vyberte si, která z těchto možností vám na naši současnou

vládu sedí víc.

Celý svět nás musí považovat za neskutečně naivní nazdárky. A právem.

Myslím, že bychom si všichni povinně měli namalovat jitrnici na čelo – protože pokud si

tohle necháme líbit a nic s tím neuděláme, tak jsme prostě parta bláznů.

A jaké řešení navrhuje PRO?

odkup 30% akcií ČEZ do vlastnictví státu (před pár dny o podobném kroku vůči EdF

rozhodla francouzská vláda)

dodávka elektřiny všem subjektům v ČR (domácnostem i průmyslu) za regulovanou

cenu 3 Kč/kWh (i v takovém případě by ČEZ dosahoval marže cca 100%)

na lipské burze prodávat pouze vyrobený přebytek (aktuálně cca 11TWh/rok) bez

jakéhokoliv zpětného odkupu do ČR

složená jistina na lipské burze by činila 0,- Kč

veškerý zisk ČEZ používat na financování klíčových strategických projektů v ČR

(nové bloky v atomových elektrárnách, dálnice, školy, nemocnice atd.)

Jedině takové řešení je racionální a pro občany naší země efektivní.

Jedině takové řešení odpovídá našemu heslu:

 
Česká republika na prvním místě!

Vzhledem k tomu, že naše vláda patrně definitivně zešílela, když půjčila ČEZu 74 miliard

na navýšení jistoty na lipské burze, aniž by vyzvala minoritní akcionáře, aby se na půjčce

také podíleli, a to ještě za krásný úrok 3% p.a., rozhodl jsem se na dnešek operativně

zařadit živý vstup se známým expertem na energetiku Ivanem Noveským, kde tenhle krok

probereme, vysvětlíme vám jeho nesmyslnost, jakož i jeho důsledky pro naši republiku.
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Úvěr 74 miliard pro ČEZ?
Bylo podáno trestní oznámení na ministerstvo financí.

Na ministra financí Stanjuru bylo k Vrchnímu státnímu zastupitelství v Praze podáno

trestní oznámení v souvislosti s podpisem smlouvy o úvěru 74 miliard, který se zavázala

ČR poskytnout ČEZu.

Trestní oznámení, které vyslovuje podezření ze spáchání trestného činu porušování

povinnosti při správě cizího majetku a překročení pravomoci úřední osoby, podala

advokátka Jana Zwyrtek Hamplová ze skupiny ProLibertate. V oznámení cituje

ustanovení zákonů, s nimiž se dle Hamplové dostal ministr do rozporu, právní závěry,

proč smlouva dle jejího názoru nemůže obstát, a tvrdé kritice je podrobena obchodní

praxe ČEZu, která s právním hodnocením úzce souvisí. V trestním oznámení se dokonce

uvádí, že už sama praxe, kdy ČEZ vyrobí jednu kWh elektřiny cca za 45 haléřů v

atomových elektrárnách a za 25 haléřů elektrárnách uhelných, a spotřebitel zaplatí

koncovou cenu přibližně 12 Kč/kWh, by měla být předmětem zkoumání orgánů činných v

trestním řízení. Hamplová naznačuje možné naplnění trestného činu lichvy podle

trestního zákona; to proto, že konečný spotřebitel je v situaci tísně, kdy je nucen hradit

cenu za kWh se započtením neúměrného zisku, který byl vytvořen uměle aktem nákupu

vlastního produktu na burze, a jeho následným prodejem zákazníkovi.

„Pokud někdo považuje poskytnutí úvěru 74 miliard na to, aby mohl ČEZ, z jedné třetiny
soukromý, složit hotovost pro další obchodování na burze, kterými uměle vytváří
astronomické zisky na úkor konečných spotřebitelů, tak já si to tedy nemyslím. Stát tu není
od toho, aby dával veřejné peníze na podobné účely. Proto tvrdím, že smlouva o podobném
úvěru neměla být nikdy podepsaná.“

ČR jako akcionář ČEZ celou výši svých dividend za poslední 4 roky vrací zpět do dispozice

akciové společnosti formou úvěru, a to jen proto, aby nemravná praxe na hraně lichvy

mohla na Lipské burze pokračovat. To však není podle Hamplové úlohou státu. ČR je sice

oprávněna poskytovat úvěry právnickým osobám, rozhodne-li vláda, že úvěr je nezbytný k

odvrácení škod v národním hospodářství, ale daný úvěr v žádném případě neslouží k

odvrácení škod, ale pouze k tomu podpořit pokračování nemorální obchodní praxe, která

je ke škodě občanů České republiky. Mezi úkoly státu jako veřejnoprávního subjektu v

žádném případě nepatří podílet se jako většinový akcionář akciové společnosti na umělém

vytváření zisku popsaným způsobem.

Česká republika navíc poskytuje úvěr s výhodnější úrokovou sazbou i soukromým

akcionářům, tedy soukromým osobám. Rozdíl mezi úrokem v místě a čase obvyklým a

sjednaným je tak nepřímým ziskem těchto soukromých subjektů, kteří se na poskytnutí

úvěru nepodíleli, a který by jinak museli hradit soukromému peněžnímu ústavu. Nebyly

současně poskytnuty žádné záruky splacení úvěru tak, jak vyžaduje Zákon o majetku ČR.

ČR navíc touto smlouvou o úvěru zmrazuje vysoké ceny energií, a tím trvale a negativně

ovlivňuje nákladovost firem i následný výběr daní v ČR, tedy ji trvale a výrazně finančně

poškozuje. Neoprávněným prospěchem je prospěch ČEZu formou výhodného úvěru v
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rozsahu 74 miliard Kč, za výhodnější úrok, s dobou splatnosti, která je utajena, ze kterého

budou mít z 30% prospěch soukromé subjekty, zatímco ČR bude jen poškozena. To celé za

situace, kdy ČR je v jasné finanční tísni, pokud jde o zdroje veřejných prostředků.

Zdroj: Jana Zwyrtek Hamplová: Úvěr 74 miliard pro ČEZ? Podáno trestní oznámení

Jestli se odřízneme od ruského plynu, čeká nás totální kolaps, nepochybují skuteční
odborníci.
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